
 

 

 

     

 

Αθήνα, 27 Μαΐου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

 τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 τον Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

  

Θέμα: «Ελλιπής τροφοδοσία της Σάμου»  

 

Σύμφωνα με τον Πρόεδρο του Επιμελητηρίου Σάμου, με την άρση των 

περιοριστικών μέτρων και την έναρξη  των ελεύθερων μετακινήσεων στα 

νησιά διογκώθηκε το ήδη υπάρχον πρόβλημα της μεταφοράς εμπορευμάτων 

στο Νομό Σάμου. 

Συγκεκριμένα, την Τρίτη 26/05 βρίσκονταν στο λιμάνι του Πειραιά με 

προορισμό τον Νομό Σάμο περίπου 30 φορτηγά μεταφέροντας εμπορεύματα, 

τρόφιμα και ευπαθή προϊόντα και τα οποία δεν μπόρεσαν να ταξιδέψουν με το  

δρομολόγιο των 16:00 του Blue Star Myconos.  

Συνέπεια αυτού είναι, να παραμένει συνεχώς στο λιμάνι του Πειραιά 

μεγάλος αριθμός φορτηγών με προορισμό τον Νομό Σάμου, αναμένοντας τα 

επόμενα δρομολόγια. 

Δυστυχώς η κατάσταση συνεχίζεται και χειροτερεύει καθώς  έρχονται 

να προστεθούν και τα νέα φορτηγά που καταφτάνουν στο λιμάνι, αυξάνοντας 

έτσι τον συνολικό αριθμό αυτών που παραμένουν στον Πειραιά.  Σε αυτή την 

περίπτωση δεν τίθεται μόνο το θέμα της καταστροφής ευπαθών προϊόντων 

αλλά και της τροφοδοσίας των νησιών με προϊόντα πρώτης ανάγκης.  

Δεδομένων των παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Προβλέπεται η αύξηση των δρομολογίων για τη μεταφορά φορτηγών 

τροφοδοσίας νησιών; 

                     ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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2. Θα υπάρξει πρόβλεψη για την αποζημίωση των παραγωγών, των 

οποίων τα προϊόντα δεν μεταφέρονται εγκαίρως στα νησιά και τελικώς 

καταστρέφονται; 

3. Θα υπάρξει αποζημίωση των ιδιοκτητών καταστημάτων τροφίμων για 

διαφυγόντα κέρδη; 

4. Θα υπάρξει πρόβλεψη να δοθεί προτεραιότητα στη μεταφορά ειδών 

πρώτης ανάγκης στα νησιά; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 




